



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

NDP NPD

CALENDRIER **2022** CALENDAR

Peter Julian, MP • Député
New Westminster–Burnaby

peterjulian.ca

- [!\[\]\(b1b781be830eb908d845c527ab08d5f8_img.jpg\) Peter.Julian@parl.gc.ca](mailto:Peter.Julian@parl.gc.ca)
- [!\[\]\(2176a4ba510fa27404d783166e891577_img.jpg\) @MPPeterJulian](https://www.facebook.com/MPPeterJulian)
- [!\[\]\(a3b1c8d49688274496e55f2751cb8993_img.jpg\) @MPJulian](https://twitter.com/MPJulian)
- [!\[\]\(428d7e9195be7f8a26074c24b6c91839_img.jpg\) @peterjulian_](https://www.instagram.com/peterjulian_)





Dear Neighbours,

I am deeply humbled and honoured to have been re-elected by the people of New Westminster-Burnaby to serve our community in Canada's 44th Parliament.

It is a privilege to represent our diverse constituency as your Member of Parliament! I acknowledge that we live on the unceded ancestral and traditional territory of the Halq'eméylem speaking Coast Salish peoples, the Qayqayt, Kwantlen, Katzie and Kwikwetlem First Nations, Musqueam, Tsawwassen, Tsleil-Waututh, Squamish and the Stó:lō nations.

Amid the fourth wave of COVID-19, I have seen our community come together and support one another during this unprecedented time. I want to thank the front-line workers and first responders who risk their health and safety to keep us all safe.

I continue to fight in Parliament for affordable housing, climate action, a made-in-Canada Green New Deal, universal public pharmacare, tax fairness and for meaningful reconciliation with Indigenous Peoples. I will do everything that I can to ensure that your voices are heard in the House of Commons.

Please do not hesitate to contact my constituency office for any help that you may need with federal issues. We have helped over 17,000 families and individuals in this riding so far.

I wish you and your family peace, good health, love, and prosperity, in the year 2022!

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Pete却".



Chers concitoyens.nes,

Je suis honoré d'avoir été réélu pour représenter les citoyens et citoyennes de New Westminster-Burnaby au sein du 44e Parlement afin de servir notre communauté.

J'ai le privilège et l'honneur de représenter notre diverse collectivité en tant que député. Je reconnais que nous vivons sur le territoire traditionnel non-cédé des peuples Halq'eméylem Salish de la côte, des Premières Nations Qayqayt, Kwantlen, Katzie, Kwikwetlem, Musqueam, Tsawwassen, Tsleil-Waututh, Squamish et des nations Stó:lō.



Malgré la pandémie de COVID-19, j'ai constaté un grand esprit d'entraide dans notre communauté pendant cette période sans précédent. Je tiens à remercier les travailleurs et travailleuses de première ligne et les premiers intervenants qui mettent leur santé et leur sécurité en péril pour nous protéger.

Je vais continuer à lutter pour le logement abordable, pour l'action climatique, pour un Nouveau pacte vert, pour un régime d'assurance médicaments public et universel, pour l'équité fiscale, et pour une réconciliation significative avec les Peuples autochtones dans le cadre d'un partenariat véritable et égal. Je vais faire tout dans mon possible pour m'assurer de faire entendre vos voix à la Chambre des communes.



N'hésitez pas à communiquer avec mon bureau de circonscription si vous avez besoin d'aide concernant des questions de compétence fédérale. Jusqu'à maintenant, nous avons aidé plus de 17 000 personnes et familles dans la circonscription.

Je vous offre, à vous et à votre famille, mes meilleurs vœux de paix, de santé, d'amour et de prospérité pour l'année 2022 !

January • Janvier 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

New Year's Day •
Jour de l'An

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31



Thank you to frontline workers!

Thank you to the frontline workers who have worked tirelessly over the past two years to support our communities. Your work and sacrifice continue to be appreciated!

Merci aux travailleurs et travailleuses en première ligne !

Merci aux travailleurs.ses de première ligne qui ont travaillé sans relâche au cours des deux dernières années pour soutenir nos communautés. Votre travail et vos sacrifices continuent d'être appréciés !

February • Février 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

25

25

26

Family Day •
Journée de la famille
(BC, AB, ON, SK, NB)

27

28



Happy Lunar New Year

Lunar New Year

Happy Lunar New Year! May this year bring you good health and prosperity. Please accept my warm wishes for the New Year as we welcome the year of the Tiger.

Nouvel an lunaire !

Bonne année lunaire ! Que cette année vous apporte la santé et la prospérité. Recevez mes vœux les plus sincères pour le nouvel an, alors que nous accueillons l'année du Tigre.

March • Mars 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

25

25

26

27

28

29

30

31

Disability Tax Credit



Workshop



Disability Tax Credit Workshop

You are invited to my annual Disability Tax Credit Workshop! I will be discussing what the Disability Tax Credit is, and what other federal programs are available to assist persons living with disabilities and their families. Please stay tuned for more information about this public information workshop.

For more information, please contact my Constituency Office via email at : peter.julian.c1@parl.gc.ca or by giving us a call at 604-775-5707.

Atelier sur le crédit d'impôt pour les personnes en situation d'handicap

Vous êtes invité à assister à mon atelier sur le crédit d'impôt pour les personnes en situation d'handicap. Cette année, l'atelier se déroulera en ligne. J'y expliquerai en quoi consiste ce crédit d'impôt et je parlerai des autres programmes fédéraux qui viennent en aide aux personnes handicapées et à leur famille. Restez à l'écoute pour la date de l'atelier.

Pour tout renseignement, contactez nous SVP par courriel peter.julian.c1@parl.gc.ca ou par téléphone 604-775-5707.

April • Avril 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

Good Friday •
Vendredi saint

17

18

19

20

21

22

23

Easter • Pâques

Easter Monday •
Lundi de Pâques

24

25

26

27

28

29

30



Vaisakhi

Happy Vaisakhi! May the festival of Vaisakhi fill you with hope, happiness, and joy.

(Photo taken prior to COVID-19 guidelines)

Vaisakhi

Joyeux Vaisakhi ! Que le festival de Vaisakhi vous remplisse d'espoir, de bonheur et de joie.

(Photo prise avant les directives sur COVID-19)

May • Mai 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Victoria Day •
Fête de la Reine /
Journée nationale des
Patriotes (QC)

29

30

31



Eid al-Fitr

To all of our neighbours and their families celebrating Eid al-Fitr, may this occasion of Eid bring you and your loved one's happiness, joy & peace.

Eid Mubarak!

(Photo taken prior to COVID-19 guidelines)

L'Aïd al-Fitr

A tous nos voisins et voisines et leurs familles qui célèbrent l'Aïd al-Fitr, que cette occasion de l'Aïd vous apporte, à vous et à vos proches, bonheur, joie et paix.

Eid Mubarak !

(Photo prise avant les directives sur COVID-19)

June • Juin 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

National Indigenous
Peoples' Day / Journée
nationale des peuples
autochtones

Fête nationale du
Québec & Saint-Jean-
Baptiste

26

27

28

29

30



Heatwave Project

I am collecting gently used fans for seniors in Burnaby and New Westminster. The last heat wave in B.C. was the deadliest weather event in Canadian history, please donate!

For more information on drop off locations contact us:
peter.julian.c1@parl.gc.ca or 604-775-5707.

Project vagues de chaleur

Je collecte des ventilateurs légèrement usagés pour les personnes âgées de Burnaby et de New Westminster. La dernière vague de chaleur en Colombie-Britannique a été l'événement météorologique le plus meurtrier de l'histoire du Canada, faites un don !

Pour plus d'informations sur les lieux de dépôt, contactez nous : peter.julian.c1@parl.gc.ca ou 604-775-5707.

July • Juillet 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

1

2

Canada Day •
Fête du Canada



Canada Day

Happy Canada Day! From the First Peoples, First Nations, Inuit and Métis peoples and to all Canadians and new Canadians, let's build a better Canada, together, where no one is left behind!

(Photo taken prior to COVID-19 guidelines)

La fête du Canada

Bonne fête du Canada ! Ensemble, avec les Premiers Peuples – les Premières Nations, les Métis et les Inuits, les Canadiens et Canadiennes et les nouveaux Canadiens et Canadiennes, bâtissons un Canada où personne n'est laissé de côté. Ensemble, bâtissons un Canada meilleur !

(Photo prise avant les directives sur COVID-19)

August • Août 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

Civic Holiday •
Congé civique

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31



Food Drive

The COVID-19 Pandemic revealed many gaps in our society. Food security continues to become an even more serious issue in our communities. I am inviting you to my upcoming Food Drive event. Come out to support our local foodbanks once again this year!

Stay tuned for details. Please contact my office for more information: peter.julian.c1@parl.gc.ca or 604-775-5707.

La collecte de nourriture

La pandémie de COVID-19 a révélé de nombreuses lacunes dans notre société. La sécurité alimentaire continue de devenir un problème encore plus grave dans nos communautés. Je vous invite à mon prochain événement de collecte de nourriture. Venez soutenir nos banques alimentaires locales une fois de plus cette année ! Restez à l'écoute pour connaître les détails. Contacter mon bureau pour plus d'informations : peter.julian.c1@parl.gc.ca ou 604-775-5707.

September • Septembre 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

4

5

6

7

1

2

3

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

Labour Day •
Fête du Travail

National Day for Truth
and Reconciliation •
Journée nationale de la
vérité et réconciliation



**The path to reconciliation
with First Nations, Inuit
and Métis peoples requires
meaningful action.**

Jagmeet Singh
NDP

Truth and Reconciliation with Indigenous Peoples

On the National Day for Truth and Reconciliation and everyday, we honour First Nations, Métis and Inuit children, survivors & their families by reflecting on the 94 Truth & Reconciliation calls to action.

I am committed to taking the actions required every day for true reconciliation in good faith and in partnership with Indigenous peoples and communities.



La vérité et la réconciliation avec les Peuples autochtones

À l'occasion de la Journée nationale de la vérité et de la réconciliation et tous les jours, nous rendons hommage aux enfants, aux survivants et aux familles des Premières nations, des Métis et des Inuits en prenant le temps de réfléchir sur les 94 appels à l'action en matière de vérité et de réconciliation. Je m'engage chaque jour à prendre les mesures nécessaires pour une véritable réconciliation, de bonne foi et en partenariat avec les peuples et les communautés autochtones.

October • Octobre 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

Thanksgiving •
Action de grâce

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

Halloween



Nearly 4 million Canadians and 1 in 5 children are living in poverty. We must work to eliminate hunger and poverty in this country. Every harvest season, my wife and I bring organic fresh produce that we grow at New Westminster City Councillor Chuck Puchmayr's farm to local food banks.

Please support your local food banks.

Près de 4 millions de Canadiens et Canadiennes et 1 enfant sur 5 vivent dans la pauvreté. Nous devons travailler pour éliminer la faim et la pauvreté au Canada. À chaque nouvelle saison des récoltes, ma femme et moi apportons aux banques alimentaires locales des produits biologiques frais que nous cultivons à la ferme du conseiller municipal de New Westminster, Chuck Puchmayr.
Veuillez soutenir vos banques alimentaires locales.

November • Novembre 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

Remembrance Day •
Jour du Souvenir

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30



In Flanders Fields by John McCrae

In Flanders fields the poppies blow
Between the crosses, row on row,
That mark our place; and in the sky
The larks, still bravely singing, fly
Scarce heard amid the guns below.
We are the Dead. Short days ago

We lived, felt dawn, saw sunset glow,
Loved and were loved, and now we lie,
In Flanders fields.
Take up our quarrel with the foe:
To you from failing hands we throw
The torch; be yours to hold it high.
If ye break faith with us who die
We shall not sleep, though poppies grow
In Flanders fields.

Au champ d'honneur, par Jean Pariseau (adaptation française du poème In Flanders Fields de John McCrae)

Au champ d'honneur, les coquelicots
Sont parsemés de lot en lot
Auprès des croix; et dans l'espace
Les alouettes devenues lasses
Mêlent leurs chants au sifflement
Des obusiers.
Nous sommes morts

Nous qui songions la veille encore

À nos parents, à nos amis,
C'est nous qui reposons ici
Au champ d'honneur.
À vous jeunes désabusés
À vous de porter l'oriflamme
Et de garder au fond de l'âme
Le goût de vivre en liberté.
Acceptez le défi, sinon
Les coquelicots se faneront
Au champ d'honneur.

December • Décembre 2022

S • S

M • L

T • M

W • M

T • J

F • V

S • S

4

5

6

7

1

2

3

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

29

30

31

Christmas • Noël

Boxing Day •
Lendemain de Noël

*Season's
Greetings!*



PETER JULIAN
MP, New Westminster-Burnaby

Season's greetings!

I wish you and your family Merry Christmas and a safe, healthy New Year. Happy Holidays!

(Photo taken prior to COVID-19 guidelines)

Joyeuses fêtes !

Je vous souhaite, ainsi qu'à votre famille, un joyeux Noël et une nouvelle année pleine de santé et de sécurité. Bonnes fêtes de fin d'année !

(Photo prise avant les directives sur COVID-19)

ABOUT CANADA'S PARLIAMENT

Parliament makes the laws that apply across Canada.

It is made up of three parts:

- the Queen (our Head of State), represented by the Governor General of Canada;
- the appointed Senate;
- the elected House of Commons.

The House of Commons has 338 Members of Parliament (MPs) who are elected to represent constituents in their ridings.

Canada's Constitution authorizes Parliament to make laws in certain areas of jurisdiction, such as criminal law, defence, international trade and broadcasting.

In general, Parliament sittings start in September and usually continue until June, with breaks to permit MPs to work in their ridings.

AU SUJET DU PARLEMENT

Le Parlement adopte les lois qui s'appliquent à l'échelle du Canada. Il est composé de trois parties :

- la reine (notre chef d'État), représentée par le gouverneur général du Canada;
- le Sénat, qui est nommé;
- la Chambre des communes, qui est une assemblée élue.

La Chambre des communes compte 338 députés qui sont élus pour représenter les Canadiens.nes dans leur circonscription.

La Constitution du Canada confère au Parlement une compétence législative dans certains secteurs, comme le droit pénal, la défense, le commerce international et la radiodiffusion. En général, le Parlement siège de septembre à juin, avec des relâches qui permettent aux députés de travailler dans leur circonscription.

WHAT ARE THEY TALKING ABOUT?

A Private Member's Bill A proposal by an MP for a law that is to be considered by Parliament.

Prorogation At any time, the Head of State (our Governor General) can end the Parliamentary session, on the advice or request of the Prime Minister. This shuts down House of Commons and Senate business. The former Conservative government prorogued Parliament four times since 2006.

Minority Parliament Our Parliamentary system requires that governments must be supported by the majority of Members in the House of Commons. A minority Parliament usually occurs when the party which wins the most seats in a general election does not hold the majority of seats in the House of Commons.

Majority Government If the party wins more than half of the seats in the House of Commons, then the party forms a majority government. A majority government can pass legislation and stay in power much more easily than a minority government.

Coalition Government The joining together of two or more political parties to form a Government.

DE QUOI PARLENT-ILS?

Projet de loi émanant d'un (e) député(e) : une proposition de loi par un (e) député (e) que le Parlement étudiera.

Prorogation : à n'importe quel moment, le chef d'État (notre gouverneur général) peut mettre fin à la session parlementaire, sur l'avis ou à la demande du premier ministre. Cela arrête les affaires de la Chambre des communes et du Sénat. L'ancien gouvernement conservateur a prorogé le Parlement quatre fois de 2006 à 2011.

Gouvernement minoritaire : notre système parlementaire fait en sorte que les gouvernements doivent être appuyés par la majorité des députés. On se retrouve en situation de gouvernement minoritaire lorsque le parti qui remporte le plus de sièges à l'occasion des élections générales ne détient pas la majorité des sièges à la Chambre des communes.

Gouvernement majoritaire : le parti qui obtient le plus grand nombre de députés forme le gouvernement. Si un parti rafle plus de la moitié des sièges de la Chambre des communes, on parlera d'un gouvernement majoritaire, qui a le contrôle de la chambre.

Gouvernement de coalition : le regroupement de deux ou de plusieurs partis politiques afin de former un gouvernement.

GETTING RESULTS FOR TODAY'S FAMILIES

As your Member of Parliament, Peter and his Community Office Team are working hard to get results for the people of New Westminster-Burnaby.

My team can help constituents experiencing difficulties and with inquiries to federal government departments and agencies, including:

- Citizenship, immigration & visa applications
- Canada Pension Plan (CPP), Old Age Security (OAS) & Guaranteed Income Supplement (GIS)
- Employment Insurance
- Canada Revenue Agency & tax benefits
- Canada Student Loans
- Veterans Affairs

Staying in touch

Peter is here to ensure that you have a strong voice in Parliament. The best way for Peter to remain a strong advocate in Ottawa for the people of New Westminster-Burnaby is to stay informed about the important issues affecting residents. Please do not hesitate to write, phone or email me your views on policies affecting our community.

Special Greetings for Birthdays & Anniversaries

Peter's office team can arrange special messages for our constituents from Peter and other officials for important occasions like birthdays, anniversaries and special events.

To make arrangements:
please contact the constituency office at 604-775-5707
peter.julian.c1@parl.gc.ca

HOW TO REACH US RIGHT NOW? Our team remains available by email or telephone.

My staff and I continue to work and fight for you. As always, we serve our constituents with resources, questions and concerns regarding federal departments and agencies. My team remains available by email or telephone : 604-775-5707 peter.julian.c1@parl.gc.ca My Constituency Office hours for walk-ins are Tuesdays to Fridays from 10AM to 4PM. Appointments can be arranged outside of these hours on evenings and weekends.

RÉALISATIONS CONCRÈTES POUR LES FAMILLES D'AUJOURD'HUI

En tant que député, Peter Julian et l'équipe de son bureau communautaire travaillent fort au service des citoyennes et citoyens de New Westminster-Burnaby.

L'équipe du bureau communautaire se tient à votre disposition pour vous guider et vous aider à résoudre vos problèmes dans des domaines comme :

- la citoyenneté et l'immigration
- l'assurance-emploi (AE)
- les différends en matière d'impôt sur le revenu
- le Régime de pensions du Canada (RPC)
- les prêts aux étudiants du gouvernement fédéral
- la Société canadienne d'hypothèques (SCHL) et de logement
- Agence du revenu du Canada et crédits d'impôts
- Anciens Combattants Canada

Pour maintenir le contact

Le meilleur moyen pour Peter de défendre vigoureusement à Ottawa les intérêts des habitants de New Westminster-Burnaby, c'est de le tenir au courant des questions qui leur sont importantes.

C'est pourquoi Peter vous encourage toutes et tous à lui communiquer par lettre, par téléphone ou par courriel ce qui vous tient à cœur.

Messages de félicitations pour les anniversaires de naissance et de mariage

Le bureau communautaire de Peter Julian peut obtenir de Peter des messages de félicitations pour les grandes occasions comme les anniversaires de naissance et de mariage et les événements spéciaux. Pour faire les arrangements contactez-nous par téléphone au 604-775-5707 ou par courriel : peter.julian.c1@parl.gc.ca.

COMMENT NOUS CONTACTER EN CE MOMENT? Notre équipe demeure disponible par courriel ou téléphone.

Comme toujours, mon bureau de circonscription est disponible pour vous aider concernant toute question ou préoccupation relevant de la compétence fédérale. Mon équipe demeure disponible par téléphone 604-775-5707 et par courriel peter.julian.c1@parl.gc.ca pour obtenir de l'aide. Les heures d'ouverture de mon bureau de circonscription pour les visites sans rendez-vous sont du mardi au vendredi de 10 h à 16 h. Des rendez-vous peuvent être fixés en dehors de ces heures, le soir et les fins de semaines.

Numéros de téléphone importants

- AMBULANCE, POMPIERS, POLICE.....9-1-1
- HEALTHLINKBC LIGNE D'ASSISTANCE.....8-1-1
8-1-1 FOURNIT UN SERVICE DE TRADUCTION DANS PLUS DE 130 LANGUES.
- PERSONNES SOURDES OU MALENTENDANTES.....7-1-1
- L'AGENCE DE LA SANTE PUBLIQUE DU CANADA...
- THE BC CENTRE FOR DISEASE CONTROL.....604-707-2400
- CENTRE ANTIPOISON.....604-682-5050
SANS FRAIS.....1-800-567-8911
- SERVICE D'INFORMATION ET DE RÉFÉRENCE D'ORIENTATION SUR L'ALCOOL ET LES DROGUES - LOWER MAINLAND.....604-660-9382
SANS FRAIS.....1-800-663-1441
- INTERVENTION DE CRISE ET SUICIDE CENTRE DE PRÉVENTION DE LA C.B.
(24H).....1-800-784-2433
- PERSONNES SOURDES OU MALENTENDANTES (ATS).....1-866-872-0113
- SOUTIEN DE SANTÉ MENTALE.....310-6789
(pas besoin d'indicatif régional)
- JEUNESSE, J'ÉCOUTE.....1-800-668-6868
- LA LIGNE DE CRISE POUR ENFANTS, JEUNES EN COLOMBIE-BRITANNIQUE (24H).... 1-604-872-3311
- CLINIQUE ÉTUDIANTE D'INFORMATION JURIDIQUE.....1-604-822-5791
- SERVICES D'AIDE JURIDIQUE.....1-604-408-2171

- LIGNE DE DÉTRESSE POUR LES PERSONNES AGÉES604-872-1234
- CENTRE D'AIDE POUR LES FEMMES VICTIMES D'AGRESSIONS SEXUELLES (WAVAW) (24H).....604-255-6344
SANS FRAIS.....1-877-392-7583
- ABRI POUR LES FEMMES.....604-872-8212
- LIGNE D'AIDE AUX VICTIMES DE CRIMES.....1-800-563-0808
- PROGRAMME D'AIDE AUX VICTIMES DE CRIMES.....1-866-660-3888
- ANCIENS COMBATTANTS...1-866-522-2022
- SERVICES-CITOYENNETÉ1-888-242-2100
PASSEPORTS.....1-800-567-6868
- COMMISSION DES RELATIONS DU TRAVAIL.....1-604-660-1300
- FÉDÉRATION DES COOPÉRATIVES D'HABITATION DE LA C.B.1-604-879-5111
SANS FRAIS1-866-879-5111
- PRESTATIONS FISCALES POUR ENFANTS.....1-800-387-1194
- REVENU CANADA- TAXES....1-800-959-8281
- CROIX-ROUGE CANADA.....1-800-418-1111
- CROIX-ROUGE-BURNABY.....1-604-709-6600
- LA SOCIÉTÉ POUR LA PRÉVENTION DE LA CRUAUTÉ ENVERS LES ANIMAUX DE LA C.B (SPCA)~BURNABY.....1-604-291-7201
APPELS D'URGENCE
(17H-MINUIT).....1-604-879-7343

Peter Julian

DÉPUTÉ
NEW WESTMINSTER-BURNABY

BUREAU DE CIRCONSCRIPTION

110-888 RUE CARNARVON
NEW WESTMINSTER (CB) V3M 0C6

TÉLÉPHONE.....604-775-5707
TÉLÉCOPIEUR.....604-775-5743



peter.julian.c1@parl.gc.ca



<https://peterjulian.ca/>



@MPJulian



@MPPeterJulian



@peterjulian_

BUREAU DE LA COLLINE

PIÈCE 203, WELLINGTON CHAMBRE DES COMMUNES OTTAWA (ON) K1A 0A6
(SANS FRAIS)

TÉLÉPHONE.....613-992-4214
TÉLÉCOPIEUR.....613-947-9500
SANS FRAIS1.866-599-4999



peter.julian@parl.gc.ca

- Le service 1-800-622-6232 offre des renseignements généraux sur les services et les prestations du gouvernement du Canada, ou ATS : 1-800-926-9105.

Important phone numbers

- AMBULANCE, FIRE, POLICE.....9-1-1
- HEALTHLINKBC HELPLINE8-1-1
8-1-1 PROVIDES TRANSLATION SERVICES IN MORE THAN 130 LANGUAGES.
- DEAF OR HEARING-IMPAIRED (TTY).....7-1-1
- THE PUBLIC HEALTH AGENCY OF CANADA ?
- THE BC CENTRE FOR DISEASE CONTROL.....604-707-2400
- POISON CONTROL 24HR/DAY...604-682-5050 TOLL FREE.....1-800-567-8911
- ALCOHOL & DRUG INFORMATION & REFERRAL SERVICE - LOWER MAINLAND.....604-660-9382 TOLL-FREE.....1-800-663-1441
- CRISIS INTERVENTION & SUICIDE PREVENTION CENTRE OF BC (24HR).....1-800-784-2433
- DEAF OR HEARING-IMPAIRED (TTY).....1-866-872-0113
- MENTAL HEALTH SUPPORT.....310-6789
(no need to dial area code)
- KIDS HELP PHONE.....1-800-668-6868
- YOUTH IN BC DISTRESS LINE 24HR/DAY.....1-604-872-3311
- LAW STUDENTS' LEGAL ADVICE PROGRAM.....1-604-822-5791
- LEGAL AID BC.....604-408-2171
- VICTIM LINE BC.....1-800-563-0808

- SENIORS DISTRESS LINE.....604-872-1234
- WOMEN AGAINST VIOLENCE AGAINST WOMEN (AVAW) / RAPE CRISIS CENTRE 24HR/DAY LOWER MAINLAND.....604-255-6344 TOLL-FREE.....1-877-392-7583
- RAPE RELIEF & WOMEN'S SHELTER.....604-872-8212
- CRIME VICTIM ASSISTANCE PROGRAM.....1-866-660-3888
- VETERANS AFFAIRS CANADA.....1-866-522-2122
- CITIZENSHIP INQUIRIES.....1-888-242-2100
- PASSPORT OFFICE.....1-800-567-6868
- LABOUR RELATIONS BOARD...604-660-1300
- CO-OP HOUSING FEDERATION OF BC.....604-879-5111 TOLL-FREE IN BC.....1-866-879-5111
- CANADA CHILD BENEFIT.....1-800-387-1193
- REVENUE CANADA-TAXES....1.800.959.8281
- CANADIAN RED CROSS 1.800.418.1111
- BURNABY BRANCH-CANADIAN RED CROSS.....604.709.6600
- BURNABY BRANCH OF THE BC SOCIETY FOR THE PREVENTION OF CRUELTY TO ANIMALS (BC).....604-291-7201
- AFTER HOURS EMERGENCY (5PM-12AM).....604-879-7343

Peter Julian

MEMBER OF PARLIAMENT
NEW WESTMINSTER-BURNABY

CONSTITUENCY OFFICE

110-888 CARNARVON STREET
NEW WESTMINSTER BC V3M 0C6

PHONE 604-775-5707
FAX 604-775-5743

 peter.julian.c1@parl.gc.ca

 <https://peterjulian.ca/>

 @MPJulian

 @MPPeterJulian

 @peterjulian_

PARLIAMENTARY OFFICE

SUITE 203, WELLINGTON BUILDING
HOUSE OF COMMONS
OTTAWA, ON K1A 0A6

MAIL SENT POSTAGE-FREE

PHONE 613-992-4214
FAX 613-947-9500
TOLL-FREE 1-866-599-4999

 peter.julian@parl.gc.ca

• For general info on Federal Services & Benefits, please call: 1-800-O-CANADA 1-800-622-6232 or TTY: 1-800-926-9105